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Abstract (en)
Fresh water stored in a reservoir is provided for flushing out the active-substance collecting channel. This reservoir is self-contained and is arranged
above the working vessel (for example, the tub of a washing machine). The controllable fresh-water connecting line opens at the highest point into
the fresh-water reservoir, at the bottom of which is connected the suction line leading to the collecting channel. Moreover, guided on the reservoir
is an overflow line, the downwardly open mouth of which is arranged so far below the mouth of the fresh-water connecting line that the space in the
reservoir above the mouth of the overflow orifice is so large that the volume of the overflow line can fill it only to a maximum of 20 mm below the
mouth of the fresh-water connecting line. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Ausspülen des Wirkstoff-Sammelkanals (19) ist Frischwasser vorgesehen, das in einem Vorratsbehälter (40) bereitgehalten wird. Dieser
Vorratsbehälter (40) ist an sich geschlossen und oberhalb des Arbeitsbehälters (35) (z. B. Laugenbehälter e ner Waschmaschine) angeordnet.
Die steuerbare Frischwasser-Anschlußleitung (406) mündet an der höchsten Stelle in den Frischwasser-Vorratsbehälter (40), an dessen Boden
die zum Sammelkanal (19) führende Ansaugleitung (11) angeschlossen ist. Außerdem ist eine Überlaufleitung (401) an den Vorratsbehälter (40)
geführt, deren nach unten offene Mündung soweit unterhalb der Mündung der Frischwasser-Anschlußleitung (402) angeordnet ist, daß der Raum im
Vorratsbehälter (40) oberhalb der Mündung der Überlaufleitung (401) so groß ist, daß ihn das Volumen der Überlaufleitung (401) nur bis maximal
20 mm unterhalb der Mündung der Frischwasser-Anschlußleitung (402) auffüllen kann.
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